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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.311.2023
 

W SPRAWIE :

 Przebudowy ulicy Słowackiego wraz z budową kanalizacji deszczowej.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu w udzielonej odpowiedzi na zapytanie nr RM 0003.310.2023 poin-
formował Pan mnie, że decyzje w sprawie remontu ul. Słowackiego zostaną podjęte
po analizie wszystkich dostępnych informacji uzyskanych od obecnego Wykonawcy,
który remontuje ulicę Armii Krajowej. Sprawa jest pilna bo ulica Słowackiego nie na-
daje się do bezpiecznej jazdy dla zmotoryzowanych uczestników ruchu drogowego, w
szczególności na wjeździe od ulicy Konstytucji  3 Maja i Okrzei. Powstałe koleiny i
garb na środku drogi powodują uszkodzenia w pojazdach przemieszczających się tą
ulicą. Niezrozumiałym dla mnie jest fakt zwlekania z remontem ulicy, którą zniszczył
deweloper. Zgodnie z ustaleniami 75 % kosztów remontu tej ulicy ma pokryć dewelo-
per. 

PYTANIA :
         

1. Kiedy zostanie wyremontowana ulica Słowackiego zniszczona przez dewelopera?
2. W jaki  sposób został  zobowiązany deweloper do pokrycia 75 % kosztów remontu

zniszczonej ulicy (porozumienie, umowa itp.) ? 
3. Jakie zostały już zebrane w tej sprawie informację co do remontu tej ulicy?

Załącznik:

-  brak
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